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REFERAT_____________________________________________ 

Emne: skolebestyrelsesmøde 

Mødedato 

12.10.23 

Mødested/lokale 

Personalerum 

Mødet påbegyndt kl. 

19.00 

Mødet afsluttet kl. 

21.00 

Deltagere  

Christina Olesen, Lars Schmidt, Maria Vad Jørgensen, Cecilie Ruston, Astrid Tobiassen, Ida Thyregod, Pia 

Jessen, Melissa Allermann, Tage Jørgensen, Yves Hensen, Jeanette Albæk 

Fraværende 

Ida Thyregod, Melissa Allermann, Yves Hensen 

Dato 

12.10.2023 

Referent 

Jeanette Albæk 

Direkte telefonnr. 

75 87 12 00 

Journalnr. 

17.01.01-P35-16-23 

 

1. Godkendelse af referat 
fra den 29/82023 

Godkendt 

 

2. Meddelelser - 
Elevsituationen - 
Personalesituationen 

- Elevsituationen: Efter sommerferien har der været 
elevtilgang. Tre er skrevet op siden sommerferien, 
og én som de har bedt om at få på Skovagerskolen, 
men som vi (indtil videre) har sagt nej til. Én elev går 
ud pr. 1. december. 

- Personalesituationen: Der er slået en 
pædagogstilling op, og en barselsvikar er blevet 
fastansat. Ansøgningsfristen for pædagogstillingen 
er udsat for at udvide ansøgerfeltet. 

- Andet: Der kommer færre penge til B&U end der er 
brug for, for at dække demografien. Varslet 
besparelser, og forventet høring herom efter jul. 

- Byggeri: Forventet færdigt pr. 1. juli. Igangsættelse i 
december. Udfordring med parkering drøftes, men 
der er ingen nemme løsninger. 

 
3. Budgetopfølgning/ 

forventet regnskab. 

 

 

Ser ind i et overskud på ca. 2,2 mio. kr. Skyldes en 

overførsel fra sidste regnskabsår på 1,5 mio. kr., en 

gammel aftale om et ekstra tilskud på 200.000 kr., samt 

elevtilgang efter sommerferien, som betyder tilførsel af 

midler dette skoleår, som vi ikke når at have udgifter på 

Vi håber at få lov at overføre flere midler end reglerne 

tilskriver for at dække forventede udgifter til inventar og 

udearealer i forbindelse med den nye bygning. Alternativt 
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vil vi indkøbe inventar og legeplads-elementer inden 

udgangen af kalenderåret. 

 

4. Anmodning og tildeling 
af midler til socialfaglig 
rådgiver 
 

Ansøgningen godkendes. Tage sender ansøgningen afsted 
uge 43, og indarbejder eventuelle skriftlige kommentarer 
inden. 

 

5. Opfølgning forældre 
aften 
        

Svingende fremmøde mellem klasserne, men generelt 
meget bedre fremmøde end ved andre forældre-
arrangementer. 
Opmærksomhed på at formulere sig, så det er tydeligt at 
det er relevant for alles børn, uanset diagnose. 
Rart for forældre at tiltag samles på én aften af hensyn til 
forældres behov for pasning. 
Ønske om at finde oplægsholder igen til andre 
forældremøder fremadrettet. 

 

6. Inspirationsfolder til 
forældre 
 

Christina har forhørt sig rundt for at finde tiltag som er 
relevante for vores elevgruppe. Har modtaget lidt 
forskellige tilbud. 
Flere foreninger fundet, som kan komme i folderen. 
Folderen kan sigte bredt, så alle forældre kan finde 
hjælp/inspiration her. 

 

7. Næste bestyrelsesmøde 
5/12 (Julefrokost) 

 

Formentlig punkt vedr. budgetreduktioner. 
Forslag om at julefrokosten holdes i Vejle i år. 

 

8. Evt. Indsamlingen fra forældre var en succes. Vi gentager den 

igen næste år. Opfordring fra forældrerepræsentanterne til 

at vi giver lyd om ting vi mangler. 

Formand, næstformand samt skoleleder deltager i 

dialogmøde BFU d. 7/11 23. 

 

 

 

 

 

 

 

 


